
vragen mbt de verbouwing van de publiekshal, 

Wat zijn de exacte redenen voor alle veranderingen ( behalve de ict en beveiliging), want wat is 
de meerwaarde waarom er zoveel spreekkamers/werkkamers extra gerealiseerd gaan worden. 
Voor wie zijn ze bestemd, of gaan ambtenaren deze gebruiken voor overleg. Wordt hiermee de 
privacy voor de inwoners van onze gemeente meer geborgd? 

 

Antwoord: Ruimtegebrek is inderdaad ook een reden. Niet alleen voor onze medewerkers maar 
ook voor vertrouwelijke gesprekken met inwoners. 

De vergaderruimte op de locatie oude politiebureau is daarnaast ook bedoeld als 
overleg/vergaderruimte voor de raadsfracties. De leeskamer in het raadhuis is immers niet voor 
iedereen toegankelijk.  

 


